
رویداد امروزیک شنبه 28 آبان 1402  19 نوامبر 2023   شماره 21400

شــاکری گفــت: در طرح ســاماندهی کارکنان 
دولت همه نیروهای دولتی ســاماندهی می شوند، 
شرکت های تأمین نیروی انسانی حذف می شوند 
و در نهایت قرارداد همه افراد مستقیماً با دستگاه 
اجرایی که در آن در حال خدمت رســانی هستند، 

منعقد می شوند.
اخیراً ناصر چمنی، فعال کارگری طی گفتگویی از آمار کارگران 
قــراردادی خبر داد و اعلام کرد که بیش از ۹۶ درصد کارگران 
قرارداد موقت دارند، او همچنین ادامه داد مطابق آیین نامه تبصره 
یک ماده ۷ قانون کار، تمام کســانی که به مدت ۴ ســال در 
کارهای با ماهیت موقت حضور داشتند باید قرارداد کارشان دائم 
شود. امیدواریم این آیین نامه عملیاتی شود.نکته حائز اهمیت در 
گفتگوی چمنی مربوط به فاصله زمانی تصویب تا اجرای آئین نامه 
حمایت از حقوق کارگران بود، چنانچه او اظهار کرد »البته این 
آیین نامه باید مدت ها قبل نوشته می شد تا وضعیت کارگران را 
بهبود می بخشید.  بعد از حدود ۳۰ سال بالاخره در زمان وزارت 
ربیعی این اتفاق افتاد. بهمن ماه موعد عملیاتی شدن این قانون 

می رسد و امیدواریم اجرایی شود.«
قرارداد همه کارگران مستقیماً با خود وزارتخانه 

منعقد می شود
در همین راستا اقبال شاکری، عضو کمیسیون تلفیق برنامه 
هفتم در گفتگو با گسترش نیوز پیرامون دائمی شدن کارگران 

قراردادی گفت: مجلس به قرارداد کارگران ورود پیدا کرده کما 
اینکه طرح ساماندهی کارکنان دولت را تصویب کرد.شاکری در 
واکنش به اینکه شما می گویید کارکنان دولت اما سوال پیرامون 
کارگران است، افزود: فرقی نمی کند قانون ساماندهی کارکنان 
مربوط به همه است. در حقیقت قانونی شدن طرح ساماندهی 
نیروهای دولت از ابتدای مجلس یازدهم مطرح بود کما اینکه 
طرح مذکور حدود ۳ بار هم به صحن مجلس آمد با شــورای 

نگهبان رفت و آمد که در نهایت اصلاحات انجام شد و در نتیجه 
به شورای عالی نظارت رفت.

وی در ادامه تصریح کرد: در طرح ساماندهی کارکنان دولت 
همه نیروهای دولتی ساماندهی می شوند، شرکت های تأمین 
نیروی انسانی حذف می شــوند و در نهایت قرارداد همه افراد 
مســتقیماً با دســتگاه اجرایی که در آن در حال خدمت رسانی 
هستند، منعقد می شوند. بنابراین قانون مذکور شامل همه افراد 

از هر نوع صنفی که در آن حضور دارند، می شود و تفاوتی میان 
کارگران دستگاه ها وجود ندارد.

قرارداد خبرنگاران با وزارت ارشاد منعقد می شود
این عضو کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی در واکنش 
به اینکه برای نمونه قرارداد خبرنگاران به چه صورت خواهد شد؟ 
اظهار کرد: طبق قانون ساماندهی کارکنان دولت به عنوان مثال 

خبرنگاران مستقیماً با خود وزارت ارشاد قرارداد منعقد می کنند.
شاکری در پاسخ به اینکه در نهایت قانون ساماندهی کارکنان 
دولت چه زمانی ابلاغ و اجرا می شــود؟ متذکر شــد: بنده فکر 
می کنم طرح ساماندهی کارکنان دولتی بعد از پایان بررسی قانون 

هفتم توسعه در صحن مطرح شود.
این عضو کمیســیون تلفیق برنامه هفتم توسعه مجلس در 
واکنش به اینکه طبق طرح ســاماندهی کارکنان دولت مبلغ 
دریافتی ها هم به اندازه کارمندان دولت خواهد شــد و یا اینکه 
تفاوتی دارد؟ ابراز کرد: خیر، بعد از اجرا شدن قانون ساماندهی 
کارکنان دولت حقوق همه کارگران تغییر می کند و تبدیل به 

نیروی کار مستقیم دستگاه اجرایی می شوند.
یارانه ها برای افزایش قدرت خرید پرداخت می شود

شــاکری در قسمت دیگری از این گفتگو درباره همخوانی و 
تناسب یارانه ها با تورم تصریح کرد: یارانه ها به منظور افزایش 
قدرت خرید پرداخت می شود نه پوشش همه احتیاجات زندگی، 
برای مثال یارانه ها به مسائل تحصیلی و درمانی ارتباط ندارد بلکه 

مربوط به کالاهای اساسی که اقلام آن هم مشخص است این 
یارانه به آن موارد تعلق می گیرد.

این عضو کمیسیون تلفیق لایحه برنامه هفتم توسعه اظهار 
کرد: در حال حاضر یارانه به ۴۵۰ هزار تومان افزایش پیدا کرده 
از طرفی کالا برگ هم به آن اضافه شده است. در مجموع اگر 
کالا برگ فراگیر شود و همه خانوارها از آن استفاده کنند، به نظر 
می رســد که کالا برگ پوشش مورد نظر را شامل شود. نکته 
مهم درباره کالا برگ الکترونیک این است که شاید برخی افراد 
بخواهند به صورت نقدی از کالا برگ استفاده کنند، در صورتی 

که یارانه فقط متعلق به کالای اساسی بوده است.
کالا برگ الکترونیک کالاهای اساسی را پوشش می دهد

شاکری همچنین خاطرنشان کرد: به نظر بنده اگر کالا برگ 
برای خرید کالاهای اساسی شامل خانواده هایی که یارانه مستقیم 
می گیرند، شود کالاهای اساسی را پوشش می دهد. البته استفاده 
از کالا برگ تشویق هم دارد به این ترتیب که به ازای خرید با 

کالا برگ مقدار بیشتری هم اعتبار به  خرید به آنها می دهند.
این نماینده مجلس در پایان یادآور شــد: به عبارت دیگر اگر 
خانواده ها از کالا برگ استفاده کنند امتیاز بیشتری می گیرند و 
می توانند خرید کنند. برای مثال اگر تا سقف ۴۵۰ هزار تومان 
خریــد کنند، مبلغ دیگری هم به عنوان اعتبار به آنها پرداخت 
می شود و در مجموع مبلغ یارانه افزایش پیدا می کند و این اقدام 

هم در راستای خرید با کالا برگ صورت می گیرد.

عضو کمیسیون تلفیق برنامه هفتم توسعه؛

حذف شرکت های تأمین نیروی انسانی کلید خورد موسوی لاری: جریانی ارکان قدرت را به دست 
گرفتند که جز خودشان کسی را تحمل نمی کنند

وزیر کشور دولت اصلاحات گفت: یک جریانی، مجموعه ای از ارکان قدرت 
را دست شــان گرفتند و جز خودشان کسی را تحمل نمی کنند. از مجموعه 
مقدماتی که برای انتخابات فراهم شــده بود معلوم بود کار به اینجا منتهی 

می شود.
حجت الاسلام عبدالواحد موسوی لاری از اعضای مجمع روحانیون مبارز درباره تحلیل خود 
نسبت به نتیجه بررسی صلاحیت های داوطلبان انتخابات مجلس شورای اسلامی گفت: از 
مجموعه مقدماتی که برای انتخابات فراهم شده بود معلوم بود کار به اینجا منتهی می شود. 
به گزارش ایلنا بخش هایی از گفت و گوی موسوی لاری را در ادامه می خوانید: وقتی مجلس 
اصلاح قانون انتخابات را تصویب کرد و بعد از آن بحث پیش ثبت نام و احراز صلاحیت ها مطرح 
شد و وقتی در آن قانون آمد که شورای نگهبان می تواند حتی منتخب مردم را بعد از رأی آوری 
کنار بزند، معلوم است که نتیجه چه می شود.یک جریانی، مجموعه ای از ارکان قدرت را دست شان 
گرفتند و جز خودشان کسی را تحمل نمی کنند.درباره اینکه اصلاح طلبان در این انتخابات آمار 
ثبت نامی کمی داشتند با این مقدمات، زمینه ای نبود که ثبت نام کنند. آن هایی هم که ثبت نام 

کردند نتیجه اش مانند آقای پزشکیان و امثال آن ها شد.

سامانه وام بازنشستگان باز نشد
ســامانه ثبت نام وام بیست میلیون تومانی بازنشستگان کارگری برخلاف 

وعده ها باز نشد.
شماری از بازنشستگان کارگری از باز نشدن سامانه ثبت نام وام بیست میلیون تومانی انتقاد 
کردند. براساس اطلاعیه های صادر شده قرار بود این سامانه برای ثبت نام بازنشستگان از بیستم 
ماه باز شود.حسن ایزدان )بازرس کانون بازنشستگان کارگری تهران( در این رابطه می گوید: 
متاسفانه تا این لحظه سامانه ثبت نام وام باز نشده است؛ به نظر می رسد به دلیل اینکه دیگر به 
پایان ماه نزدیک شده ایم، باز شدن این سامانه در ماه جاری منتفی باشد.به گفته وی، به احتمال 
زیاد ثبت نام وام بازنشستگان به ماه آینده موکول می شود اما زمان دقیق آن هنوز مشخص نیست.

به گزارش تجارت نیوز، ایزدان با بیان اینکه بازنشستگان بسیاری در انتظار دریافت وام بودند؛ گفت: 
بازنشستگان با مراجعه به کانون نسبت به این مساله انتقاد می کنند؛ این در حالیست که باز شدن 
سامانه برای ماه جاری برعهده ی سازمان تامین اجتماعی بوده و سازمان هنوز به این مهم اقدام 
نکرده است. این فعال صنفی بازنشستگان گفت: مستمری بگیران سازمان برای دریافت یک وام 

ناچیز بیست میلیون تومانی نباید تا این اندازه انتظار تحمل کنند.

نماینده چابهار:
از مجلسی که پیگیر طرح صیانت و محدودیت است نباید 

توقع پیگیری اختلال و کندی سرعت اینترنت را داشت
سعیدی درباره پیگیری مجلس از وزیر ارتباطات در حوزه سرعت اینترنت 
گفت: بله، ایشان به مجلس آمده اند و گاها آماری در خصوص رشد سرعت 
اینترنت می دهند اما آنچه مشخص است، این است که از مجلسی که پیگیر 
طرح صیانت بود، نباید انتظار پیگیری داشت. نمایندگان حامی محدودیت، 
قاعدتا به وزیر تکلیفی درباره اینترنت ندارند. بنابراین، نباید از این مجلس 

توقع پیگیری اینترنت را داشت.
اختلال در اینترنت در دو سال گذشته به کرات رخ داده است، امروز هم نزدیک به ۴۰ دقیقه 
اینترنت با قطعی و کندی شــدید مواجه بود. دولت نیز پاسخ مشخصی درباره این اختلال ها 
ندارد و کماکان چالش های اینترنتی از جنس ســرعت پایین و اخلال و فیلترینگ ادامه دارد. 
مجلس نیز با همراهی دولت، چندان تلاش مشخص و مثبتی برای حل مشکل اینترنت به 
نمایش نگذاشته است.معین الدین سعیدی، نماینده مجلس گفت: همین الان این قصه قطعی 
اینترنت اتفاق افتاد و هنوز مجلس برآوردی درباره آن ندارد. ریشه های این قصه نیز مشخص 
نیست. اینکه آیا خدایی ناکرده بحث حمله سایبری است یا نقص وزارت ارتباطات دخیل است، 
مشخص نیست و باید صبر کرد تا گزارش وزارت ارتباطات در این رابطه منتشر شود. به گزارش 
اقتصادآنلاین، وی درباره اختلال در اینترنت و گسترش فیلترینگ اشاره کرد: ریشه این موضوع از 
نظر من مهم تر از اخلال های گاه و بیگاه در دسترسی به اینترنت است. مشکل اصلی فیلترینگ 
اســت که با این روش اصلا قانونی و اخلاقی نیســت. من و شما همواره آماری در خصوص 
گردش مالی فیلترشکن ها می بینیم و حتی برخی نمایندگان عنوان کردند که کاسبان فیلترینگ 
خودشــان باعث ایجاد فیلتر شدند؛ من فکر می کنم در این خصوص متاسفانه اجباری وجود 
ندارد و دوگانگی که در دسترسی ها وجود دارد نیز مسئله است. از یک طرف دسترسی مردم 
محدود است، از طرف دیگر مسئولین در این پتلفورم های محدود شده به راحتی فعالیت می 
کنند.سعیدی درباره پیگیری مجلس از وزیر ارتباطات در حوزه سرعت اینترنت گفت: بله، ایشان 
به مجلس آمده اند و گاها آماری در خصوص رشد سرعت اینترنت می دهند اما آنچه مشخص 
است، این است که از مجلسی که پیگیر طرح صیانت بود، نباید انتظار پیگیری داشت. نمایندگان 
حامی محدودیت، قاعدتا به وزیر تکلیفی درباره اینترنت ندارند. بنابراین، نباید از این مجلس توقع 

پیگیری اینترنت را داشت.

خبر بد برای تجار ایرانی؛
 لغو قرارداد همکاری اتاق بازرگانی آلمان 

با اتاق بازرگانی ایران و آلمان
اتاق بازرگانی آلمان قرارداد خود با »اتاق بازرگانی ایران و آلمان« را لغو کرد. 
این اتفاق برای تجار ایرانی که در آلمان فعالیت می کنند، خبر خوبی به شمار 

نمی آید.
به گزارش اقتصاد نیوز از یک ماه پیش دامین آلمانی ســایت اتاق بازرگانی ایران و آلمان از 

دسترس خارج شده که نشان می دهد این تشکل قدیمی دیگر مورد تأیید طرف آلمانی نیست.
داود نظیری زاده از اعضای اتاق بازرگانی با تأیید این خبر گفت: اتاق بازرگانی ایران و آلمان یکی 
از قدیمی ترین و معتبرترین اتاق های مشترک است که متأسفانه  دیگر مورد تأیید طرف آلمانی 
نیست.وی افزود: نتیجه این که حضور آلمانی ها در ایران از همیشه کمرنگ  تر می شود و تجار 

ایرانی نیز برای پی گیری امور خود در آلمان با مشکل مواجه خواهند شد.
نظیری زاده در ادامه تاکید کرد: این اتفاق اثر منفی روی تجارت دو کشور دارد چون تشکلی که 
از منافع ایران در آلمان دفاع می کرد دیگر وجود ندارد.نظیری زاده با اشاره به این که همیشه مدیر 
عامل این اتاق، آلمانی بوده گفت: متأسفانه این تعادل به هم ریخته و طرف آلمانی مثل گذشته 
تشکل ایرانی را قبول ندارد و زمان زیادی لازم است تا این مشکل حل شود.به عقیده نظیری زاده، 
باید نسل جدیدی از مدیران روی کار آیند تا بتوانند اتاق بازرگانی آلمان را متقاعد به همکاری 
کنند.نظیری زاده که نامزد انتخابات هیات رئیسه اتاق بازرگانی و صنایع ایران و آلمان است، یکی 

از برنامه های اصلی خود را همکاری مجدد با اتاق بازرگانی آلمان اعلام کرده است.

اخبار کوتاه 

نخعی: بازار سیاه بنزین راه می افتد؛ این یک خطر بزرگ است
هشدار سنگین یک نماینده مجلس درباره یک طرح بنزینی 

بنا به گفته برخی نمایندگان مجلــس، این هفته احتمالا طرح 
اختصاص ســهمیه بنزین به کارت ملی افراد، در صحن علنی 

مجلس بررسی خواهد شد.
در حالی که به نظر می رسید بند مربوط به اختصاص بنزین به جای خودرو به 
کارت ملی افراد از برنامه هفتم حذف شده باشد، اما به نظر می رسد این پیشنهاد 
قرار است به طور جدی تر برای بررسی به صحن علنی مجلس بیاید؛ آن هم با 

استدلال کاهش ناترازی بنزین و عادلانه کردن اعطای یارانه های انرژی.
هجدهم مهرماه امسال خبر آمد که نمایندگان در جریان بررسی لایحه برنامه 
هفتم توسعه، بند مربوط به اختصاص بنزین به جای خود به کارت ملی افراد را 
حذف کردند. اما نکته جالب این ماجرا، زمانی بود که در گزارشی که در روزنامه 
جوان اعلام شد موضوع حذف شده در زمینه کاهش مصرف خودروهای مصرفی 
با اعطای گواهی صرفه جویی مصرف بنزین بوده اســت که ارتباطی به مساله 
اعطای سهمیه بنزین به نفر ندارد.مساله اصلاح سهمیه بندی بنزین و حرکت به 
سمت سهمیه مبتنی بر نفر در ماده ۳۱ گزارش برنامه هفتم توسعه آمده است. در 
ماده ۳۱ گزارش کمیسیون تلفیق برنامه هفتم توسعه مجلس آمده است: به منظور 
توسعه عدالت اقتصادی و بهبود توزیع درآمد اقدامات زیر تا پایان سال اول برنامه 
انجام می شود: الف- دولت مجاز است در راستای عدالت در توزیع درآمد، مبارزه 
با قاچاق و بهینه سازی مصرف انرژی، براساس آیین نامه اجرایی که به تصویب 
هیئت وزیران می رسد، اقدامات لازم را برای بهره مندی مساوی ایرانیان ساکن در 
کشور )به استثنای نفت گاز( بر اساس سرپرست خانوارها از یارانه حامل های انرژی 
با امکان مبادله سهمیه بین تمام ذی نفعان به عمل آورد. قیمت یارانه ای سهمیه 

بنزین در طول برنامه تغییر نخواهد کرد.
شریعتی: ۵۰ درصد خانوارهای ایرانی خودرو ندارند

در همین راستا، مالک شریعتی نیاسر، عضو کمیسیون انرژی مجلس در یک 
برنامه تلویزیونی تاکید کرد: در حوزه حامل های انرژی همچنان با مقوله ناعدالتی 

در توزیع یارانه ها مواجه هستیم. وی توضیح داد: حدود چهار سال پیش آمارها 
حکایت از آن داشت که براساس نیاز خانوارهای ایرانی به یارانه انرژی و میزان 
بهره مندی آن ها از این یارانه ها، تقریبا نســبت دهک های کم درآمد و پردرآمد 
یک به ۳۰ بود.این عضو کمیسیون انرژی مجلس با بیان اینکه حدود ۵۰ درصد 
خانوارهای ایرانی فاقد خودرو هستند، گفت: این طرح درباره افزایش قیمت بنزین 
نیست، بلکه طبق این طرح قرار است روند فعلی نظام توزیع تغییر کند، به این 
صورت که به جای آنکه بنزین به خودروها تعلق گیرد، براساس الگویی به خانوارها 
اختصاص یابد.شریعتی نیاسر بیان کرد: سهمیه بنزین براساس تعداد اعضای یک 
خانوار، به سرپرست خانوار اختصاص می یابد. در این طرح دولت باید تنظیم گر باشد 

و نباید قیمت تعیین کند.
خاندوزی: پیشنهاد بنزین برای همه متوقف شد

اما نکته ای که در این میان وجود دارد، خبری اســت که روزجمعه از زبان وزیر 
اقتصاد منتشر شد. سید احسان خاندوزی با اعلام این که پیشنهاد »بنزین برای 
همه« در ستاد هماهنگی اقتصادی متوقف شد، گفت: ما در زمینه سیاست گذاری 
اصــلاح نرخ حامل های انرژی، هزینه زیاد داده ایم، اما درس کمتر گرفته ایم. او 
توضیح داد: ما در همان ۶ ماه اول شــروع به کار دولت ســیزدهم، با همکاری 
دوستانی که پیش تر با آنها در حوزه ایجاد بازار مبادله سهمیه انرژی برای همه 
ایرانیان کار کرده بودیم، پیشــنهادی را به ستاد هماهنگی دولت بردیم و تا حد 
اجرای آزمایشی هم پیش رفتیم، اما متاسفانه به جهت عدم موافقت دستگاه متولی، 

کار متوقف شد.
خاندوزی تصریح کرد: چه بسا اگر طرح مزبور در آن نقطه متوقف نمی شد، تا 
امروز به یک نقطه بلوغی رسیده بودیم؛ چراکه به هرحال برای اجرایی کردن آن 
ناچار می شدیم خیلی از زیرساخت های فنی را آماده کنیم و توسعه دهیم؛ ضمن 
اینکه تاکنون، بخشی از راه را رفته بودیم و امروز هنوز در نقطه صفر نبودیم.وزیر 
اقتصاد یادآور شد: متاسفانه این مشکل که ما سیاست گذاران، از سر احتیاط، همواره 

تا رســیدن به اجماع کامل در سطوح پایین، جهت ارائه طرح های اصلاحی به 
رده های بالاتر دولت تعلل می کنیم، موجب شده است در حوزه سیاست های 

انرژی، در موضعی منفعلانه قرار بگیریم.
نخعی: بازار سیاه بنزین در کشور ایجاد می شود

با این حال، بنا به گفته برخی نمایندگان مجلس، این هفته احتمالا طرح اختصاص 
سهمیه بنزین به کارت ملی افراد، در صحن علنی مجلس بررسی خواهد شد. 
مصطفی نخعی، ســخنگوی کمیسیون انرژی مجلس درباره طرح تخصیص 
سهمیه بنزین به افراد به جای خودرو در لایحه برنامه هفتم به خبرآنلاین گفت: 
یک باره این طرح از کمیسیون تلفیق به صحن علنی آمد و رای نیاورد. دوباره به 
کمیسیون تلفیق برگشت. اما فکر می کنم دوباره این طرح قرار است در صحن 
علنی مطرح شود.وی افزود: نمی دانم کمیسیون تلفیق چه برنامه ریزی ای داشته 

است، ولی تغییر خاصی را بعید می دانم روی این طرح ایجاد کنند.
سخنگوی کمیسیون انرژی مجلس تصریح کرد: تبلیغات گسترده ای در حال 
حاضر دارند روی این طرح انجام می دهند و از عدالت در توزیع یارانه ها صحبت 
می شود، اما بیشتر من فکر می کنم از این کلمات به نوعی سوءاستفاده می شود.

نخعی تاکید کرد: به نظر من طرح تخصیص بنزیــن به افراد به جای خودرو، 
طرح خوبی نیست و دلایل متعددی هم دارد. من نمی دانم چرا صداوسیما از ما 
دعوت نمی کنم که درباره این مسایل صحبت کنیم.وی با اشاره به ایرادات طرح 
تخصیص سهمیه بنزین به هر کدملی، گفت: من بارها گفته ام که این طرح حداقل 
۳ ایراد بزرگ دارد. اول این که برخلاف آنچه که گفته می شود، نه تنها جلوی قاچاق 
ســوخت را نمی گیرد، بلکه به قاچاق سوخت دامن می زند. من این را براساس 

تجربیات کاری خودم می گویم.
سخنگوی کمیسیون انرژی مجلس افزود: از سوی دیگر، می گویند یک بازاری 
راه اندازی شــود که افراد بیایند سهمیه هایشان را در آن جا خرید و فروش کنند. 
همین موضوع یعنی شکل گیری یک بازار سیاه جدید. یعنی بازار سیاه سکه و 

دلار بعضی مواقع راه می افتد، حالا می خواهیم بازار ســیاه بنزینی هم در کشور 
درست کنیم.

نخعی تصریح کرد: ما به بهانه عدالت در یارانه می خواهیم این کار را انجام دهیم، 
اما همین موضوع به شدت توزم زا خواهد بود. یعنی اگر فرض کنید یک ریال در 
جیب مردم و یا کسانی که می گویند خودرو ندارند، قرار گیرد، مطمئنا خیلی بیشتر 
از این و با تورمی که ایجاد می شود، از جیب مردم برداشته می شود.وی متذکر شد: 
نکته بعدی این است که با توجه به حساب و کتاب هایی که کرده اند، اگر بخواهند 
همین سطح بنزینی که الان توزیع می شود را بین خانواده ها توزیع کنند، به خیلی 
از خانواده ها همین ۶۰ لیتر بنزین هم نخواهد رسید. اگر بخواهند کف ۶۰ لیتر را 
رعایت کنند، آن وقت دولت باید یک بودجه ای بگذارد که همین هم می شود اصل 
۷۵ و نیاز به اعتبارات جدید دارد که دولت باید در بودجه پیش بینی کند.سخنگوی 
کمیســیون انرژی مجلس عنوان کرد: این ایرادات اساسی که مطرح کردم، در 
حال حاضر وجود دارد. اما در نهایت باید به صراحت به شــما بگویم که به نظر 
من این گونه طرح ها، مقدمه ای برای گران کردن بنزین است.نخغی تصریح کرد: 
من فکر می کنم با بازاری که می خواهند راه اندازی کنند و بعد اختیار قیمت ها را به 
یک چنین بازارهایی بدهند، خود این موضوع مقدمه ای برای گران کردن بنزین 
است.وی گفت: ظاهرا این هفته قرار است طرح تخصیص بنزین به هر کدملی 
در مجلس بررسی شود، اما امیدوارم این طرح رای نیاورد. گرچه تبلیغات زیادی 

روی آن انجام می دهند.
سخنگوی کمیسیون انرژی مجلس عنوان کرد: تجربه شکست خورده کیش و 
قشم پیش روی ما است. دولت سال گذشته می خواست این کار را انجام دهد، اما 

نتوانست، یعنی اصلا قابلیت اجرایی نداشت.
نخعی خاطرنشان کرد: تجربه شکست خورده کیش و قشم را ما داشتیم و با 
همه ایرادات، حالا یک عده ای اصرار دارند که دوباره یک داســتان جدیدی در 

کشور درست کنند.

پشت پرده خرید و واردات هواپیما
اثر منفی تحریم برصنعت هواپیمایی

سخنگوی ســازمان هواپیمایی در رابطه با آمار 
هواپیماهای خریداری شده گفت: به دلیل مسائل 
امنیتی و تحریمی، اگر اطلاعات مربوط به هواپیمایی 
که هنوز رجیستر نشده است یا عکس این هواپیما 
انتشار پیدا کند، مســیرهای واردات این هواپیما 

مسدود خواهند شد.
با اعمال مــداوم تحریم های گوناگون، بخش های مختلف 
کشــور هر روز با چالش های جدیدی مواجه می شوند. یکی از 
این بخش ها، ناوگان حمل ونقل هوایی کشور است که مدتی 
است با کمبود تعداد هواپیما به خصوص هواپیماهای مسافربری 
رو به رو است. این موضوع منجر به عدم تناسب عرضه و تقاضا 
در این حوزه، گران شدن بلیت هواپیماها، ناتوانی شرکت های 
هواپیمایی در پرداخت هزینه ها و همینطور عدم توانایی در تهیه 

قطعات لازم برای هواپیماها شده است.
برای حل چالش کمبــود هواپیما، دولــت از ابتدای اعمال 
تحریم هــا و به دنبال ضعف نــاوگان هوایی در تکمیل تعداد 
هواپیماها، برنامه خرید و واردات هواپیماها را در دستور کار قرار 
داد. البته به علت شرایط تحریمی امکان خرید هواپیمای نو وجود 
ندارد و انواع دست دوم آنها هم از مسیرهای سخت و دشواری 
به کشور می رســند. در واقع فرآیند دور زدن تحریم ها مسئله 
واردات را با چالش های متفاوتی رو به رو می کند. بنابراین کمبود 
ناوگان هوایی و گرانی بلیت هواپیما به مشکلات همیشگی 
بخش هوایی کشور تبدیل شده اســت. مهرداد بذرپاش، وزیر 
راه و شهرســازی روز سه شنبه ۲۳ آبان ماه در حاشیه مراسم 
افتتاح پایانه جدید رودگاه بین المللی کیش اعلام کرد که هر 
ماه تعدادی هواپیما خریداری می شود و تا پایان دولت سیزدهم 
تعداد قابل توجهی هواپیما به ناوگان هوایی کشور اضافه خواهد 

شــد. با توجه به کمبود هواپیماهای مسافربری در کشور، این 
سوال ایجاد می شود که با وجود خرید این تعداد هواپیما، علت 
ناکافی بودن تعداد هواپیما در ناوگان حمل ونقل هوایی کشور 
چیست.از این رو در ابتدا به سراغ جعفر یازرلو، سخنگوی سازمان 
هواپیمایی کشوری رفته و به مصاحبه با وی پرداختیم. یازرلو در 
رابطه با آمار واردات هواپیماها بیان کرد: موضوع اورهال کردن 
) معاینه و بازبینی ( هواپیماها و خرید و وارد کردن هواپیماها به 
کشور یک امر مستمر است. در بیست ماه منتهی به اردیبهشت 
۱۴۰۲ما تقریبــا ۶۳ فروند هلی کوپتر و هواپیما در تایپ های 
مختلف وارد کشور کردیم که یک مراسم الحاق مربوط به آن 
هم داشتیم، اما به دلایل مسائل امنیتی، اطلاعات واردات این 
هواپیماها رسانه ای نشد. از اردیبهشت ۱۴۰۲ تا کنون نیز چندین 
فروند هواپیما و بالگرد به مجموعه ناوگان کشور الحاق شده، 
اما مسائل فنی، چک کردن و فرآیند رجیستر کردن هواپیماها 
مقداری زمانبر است. دررابطه با وعده رئیس سازمان هواپیمایی و 
وزیر راه و شهرسازی نیز تا پایان سال تلاش ها بر افزایش تعداد 

هواپیماها متمرکز است.
وی همچنین در ادامــه افزود: با توجه به صحبت های وزیر 
راه و شهرســازی مبنی بر خرید مستمر هواپیما در هر ماه، به 
عنوان مثال اگر در نظر بگیریم از اردیبهشت امسال تا کنون 
۱۷ فروند هواپیما وارد کرده باشیم، پس این ادعا صحیح است 
و دور از واقعیت نیســت. معمولا ایرلاین ها اقدام به خرید این 
هواپیماها می کنند و لزومی هم به رسانه ای کردن اطلاعات 
واردات هواپیماها نیست، زیرا به دلیل مسائل امنیتی و تحریمی، 
اگر اطلاعات مربوط به هواپیمایی که هنوز رجیستر نشده است 
یا عکس این هواپیما انتشــار پیدا کند، مسیرهای واردات این 
هواپیما مسدود خواهند شد. بنابراین مقصود از مسائل امنیتی، 

موضوع تحریم ها است و مسئولیت هایی در اعلام اطلاعات 
در این مورد وجود دارد. سخنگوی سازمان هواپیمایی در رابطه با 
سن هواپیماهای خریداری شده توضیح داد: با توجه به موضوع 
تحریم ها هواپیماهایی که خریداری شده حدود ۲۵ سال دارند و 
به نسبت سن ناوگان کنونی کشور که حدود ۲۶ یا ۲۷ سال است 
جوان تر به حساب می آیند. شرایط تحریمی به گونه ای است که 
ما امکان واردات هواپیمای نو را نداریم و همینطور سقف پرداخت 
برای ما وجود دارد. البته هواپیماهای داخلی کشور هم به لحاظ 
عملیاتی ایمن هستند. در بقیه کشورها هم این طور نیست که 
همیشه ناوگان هوایی جوانی داشته باشند. آنها هم هواپیماهایی 

دارند که با عمر بالا به خدمت رسانی ادامه می دهند.
در ادامه به ســراغ هوشنگ شهبازی خلبان سابق ایران ایر 
رفته و نظرات وی در مورد تاثیر واردات هواپیما بر بخش های 
مختلف جامعه را جویا شدیم. هوشنگ شهبازی کارشناس ارشد 
هواپیما و کاپیتان سابق ایران ایر در خصوص افزایش ناوگان 
هوایی کشورتوضیح داد: خرید هواپیماهای مسارفربری عمدتا 
با شــرکت های هواپیمایی اســت. درحال حاضر ما با کمبود 
هواپیماهای مسافربری رو به رو هستیم و حدود ۴۰۰ الی ۵۰۰ 

هواپیما نیاز داریم. امید بر این اســت که وعده های وزارت راه 
و شهرسازی و سازمان هواپیمایی مبنی بر افزایش قابل توجه 
تعداد هواپیماها تا پایان سال محقق شود و در ارائه تسهیلات 
به شرکت های هواپیمایی که قصد خرید هواپیما دارند، مسیر 
واردات هواپیما را هموار کنند. به دلیل وجود تحریم ها امکان 
خرید هواپیمای نو وجود ندارد و هواپیماهای دست دوم نیز از 
مسیر سختی وارد کشــور می شوند، بنابراین نیاز به همراهی 
ســازمان هواپیمایی، وزارت راه و حتی بانک مرکزی است تا 
ارائه تســهیلات بانکی، دموکراسی اداری و قوانین را آسان تر 
گرفته و به کمک شرکت های هواپیمایی برای رفاه حال مردم 
و حفظ کیفیت هواپیمایی کشوری قدم بردارند. وی همچنین 
در رابطه با تاثیر واردات هواپیما بر توسعه اقتصادی کشور بیان 
کرد: مشکلات عدیده ای در کشور وجود دارد که بیکاری یکی 
از مهم ترین چالش های کنونی به حساب می آید. به ازای ورود 
هر هواپیما تعداد زیادی شغل غیر مستقیم ایجاد می شود، صنعت 
هوایی کشور رونق پیدا کرده و همینطور گردشگری و صنعت 
توریسم توسعه می یابد. به ازای ورود چند توریست یک شغل 
ایجاد می شود و به این شکل به موضوع بیکاری کمک خواهد 
شد. پس از توسعه صنعت گردشگری شاهد توسعه اقتصادی و 

به دنبال آن پیشرفت سیاسی و فرهنگی نیز خواهیم بود.
شــهبازی در پاسخ به سوال تیترکوتاه مبنی بر میزان زمانبر 
بودن مراحل واردات هواپیما به کشور گفت: معمولا هواپیمایی 
کشوری به هواپیماهای آماده به پرواز اجازه ورود می دهد به این 
معنی که ۹۰ درصد مراحل اورهال و تست فنی هواپیماهای 
خریداری شــده از قبل انجام می شــود و در ایران فقط تست 
پرواز بر روی آنها صورت می گیرد، بنابراین فرآیند وارد شــدن 
ایــن هواپیماها به ناوگان هوایی بیش از مدتی کوتاه به طول 

نمی انجامد، زیرا هواپیمایی که نیاز به تعمیرات و تســت های 
گوناگون داشته باشد، خریداری نمی شود.

این کارشــناس ارشــد هواپیمایی، مسئله تحریم ها را علت 
اصلی طولانی شدن مراحل خرید و واردات هواپیماها دانست 
و به توضیحات خود در این خصوص اضافه کرد: ما در شرایط 
تحریمی هستیم و به همین علت هواپیماهای جوانتر از ۲۰ سال 
به ما نمی فروشند. مراحل خرید هواپیماها از بازار سیاه و رجیستر 
کــردن آنها و همینطور تحریم های بانکی و انتقال دلار، روند 
واردات هواپیما را کند کرده و همین باعث طولانی شدن ورود 
آنها به ناوگان هوایی کشور می شود. بنابراین همانطور که در 
ابتدا اشــاره کردم، امیدوارم وزارت راه، بانک مرکزی و سازمان 
هواپیمایی تسهیلات لازم را از نظر دلاری، قانونی و مقررات 
اداری برای خریداران هواپیما تســهیل کنند، زیرا پیدا کردن 
هواپیماهایی که بتوانند با وجود شرایط تحریمی خریداری شده و 

به ایران وارد شوند دشوار است.
با وجود تمامی مشکلات داخلی و خارجی از قبیل کمبود ناوگان 
هوایی، سن بالای هواپیماها، عدم دسترسی به قطعات لازم 
در تعمیرات و برخی مشکلات اقتصادی دیگر که گریبان گیر 
مردم و همینطور شرکت های هواپیمایی است، خلبانان و تیم 
پرواز کشور صادقانه و با علم و مهارت بی نظیری در این بخش 
خدمت رسانی می کنند و تا جایی که امکان دارد سعی در مهار 
تحریم ها دارند. این موضوع واضح و روشن است که به پرواز در 
آوردن و کنترل هواپیماهایی با ســن بالا که نیاز به تعویض و 
تعمیر قطعات دارند، کاری سخت و دشوار است که خلبانان و 
تیم های پرواز در ایران با مهارت و شجاعت خود خطرات را به 
جان خریده و در راستای خدمت به مردم در این مسیر به فعالیت 

خود ادامه می دهند.

مشکلکیتهایآزمایشگاهیریشهایحلمیشود
عضوکمیسیونبهداشت:

عضو کمیســیون بهداشــت در مجلس یازدهم با بیان اینکه تا 
امروز تولید کنندگان داخلی گزارشــی مبنی بر عــدم ناتوانی در 
تولید تجهیزات پزشــکی ارائه نکرده اند، گفت: مشکل کیت های 
آزمایشگاهی باید از ریشه حل شوند، بر همین اساس تلاش می کنیم 
نشستی در روزهای آتی با مسئولان مربوطه برای حل این مشکل 
برگزار تا مسئله به صورت کلی رفع گردد و مشخص شود چه اتفاقی 
رخ داده که امروز تولیدکنندگان توان پاسخ دادن به نیاز داخلی کشور 

در حد مطلوب را ندارد.
سیدجلیل میرمحمدی میبدی در خصوص کمبود کیت های آزمایشگاهی در کشور، 
گفت: در مورد کیت های آزمایشگاهی با مشکل حادی در کشور روبرو نیستیم، در حال 
حاضر با پیگیری از آزمایشگاهی که بیشترین مراجعه کننده را دارد مذاکراتی صورت 
گرفته و عنوان شده تاکنون مشکل اساسی در این خصوص وجود نداشته و حتی با 
پیگیری های صورت گرفته گزارشاتی مبنی بر کمبود جدی کیت آزمایشگاهی نیست.

نماینده مردم تفت و میبد در مجلس یازدهم با بیان اینکه بسیاری از آزمایشات بدون 
مشــکل در حال انجام اســت، ادامه داد: دو نوع آزمایش به واسطه کیت ها صورت 
می پذیرد نخست آزمایشات عمومی و دیگری تخصصی همچون تشخیص ناباروری 
که با مشکلاتی در این حوزه روبرو بوده ایم، البته نه به این حد که آزمایشات انجام 
نشود بلکه بخشی از مشکلات مربوط به تولید داخلی است و نباید اقداماتی صورت 
پذیرد که تولیدکنندگان داخلی دچار مشکل شوند. میرمحمدی با انتقاد از اینکه در 
برخی از تست های تخصصی آزمایشگاهی دچار مشکل هستیم، اظهار داشت: این 
کمبود به گونه ای نیست که ادامه خدمات رسانی به مردم را دچار مشکل کند، اما در 

این راستا تلاش می شود کشور به خودکفایی برسد. عضو کمیسیون بهداشت و درمان 
مجلس در گفت و گو با خانه ملت با بیان اینکه در آینده جلساتی با تولیدکنندگان 
تجهیزات پزشکی برای بررسی جزییات برگزار خواهد شد، اظهار داشت: طی نشستی 
که در روزهای آینده خواهیم داشت ابعاد مختلف کمبود کیت های آزمایشگاهی بررسی 
می شود و جزییات این مسئله از میزان ارز اختصاص داده شده تا واردات آن در گمرک 
مورد توجه قرار می گیرد.نماینده مردم در مجلس یازدهم با بیان اینکه تا امروز تولید 
کنندگان داخلی گزارشی مبنی بر عدم ناتوانی در تولید تجهیزات پزشکی ارائه نکرده اند، 
خاطرنشان کرد: مشکل کیت های آزمایشگاهی باید از ریشه حل شود، بر همین اساس 
تلاش می کنیم نشستی در روزهای آتی با مسئولان مربوطه برای حل این مشکل 
برگزار تا مسئله به صورت کلی رفع گردد و مشخص شود چه اتفاقی رخ داده که امروز 

تولیدکنندگان توان پاسخ دادن به نیاز داخلی کشور در حد مطلوب را ندارد.

واگذاری120پروژهاکتشافیبهروسها
معاونوزیرصمتخبرداد:

معاون وزیر صمت اظهار داشــت: پس از امضای تفاهم نامه 
اجرای 12۰ پروژه اکتشافی را به روس ها واگذار می کنیم. این 
12۰ پروژه از سال 14۰3 تا سال 14۰4 توسط روس ها انجام 
می شــود و آنها علاوه بر اجرای پروژه آموزش نیروی انسانی 

ایرانی را هم بر عهده دارند.
علیرضا شــهیدی، معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت و رئیس سازمان 
زمین شناسی و اکتشافات  معدنی ایران از تعهد این سازمان به اجرای ۴۲۰پروژه 
در اکتشاف مواد معدنی کشور خبر داد و افزود: سازمان زمین شناسی برای اتمام 
این پروژه ها پنج سال زمان دارد، بنابراین و از آنجایی که این پروژه کار زیادی 
می طلبد به فکر همکاری با شــریک خارجی افتادیم و از یک سال پیش با 
روس ها وارد مذاکره شدیم تا اکتشاف مواد معدنی در بخشی از مناطقی که 

در اختیار سازمان زمین شناسی است را به کارشناسان این کشور واگذار کنیم.
وی افزود: در صورتی که کمیسیون اقتصادی ایران و روسیه در ۱۲ و ۱۳ آذر 

برگزار شود، تفاهم نامه این همکاری در همان تاریخ منعقد می شود.
شــهیدی ادامه داد: امیدواریم تا آذرماه برای پیشبرد این پروژه با روس ها به 
توافق برسیم و تفاهم نامه را به امضا برسانیم. پس از امضای تفاهم نامه اجرای 
۱۲۰ پروژه را به روس ها واگذار می کنیم. این ۱۲۰ پروژه از سال ۱۴۰۳ تا سال 
۱۴۰۴ توسط روس ها انجام می شــود و آنها علاوه بر اجرای پروژه آموزش 

نیروی انسانی ایرانی را هم بر عهده دارند.
معاون وزیر صمت همچنین از صاحب سبک بودن کارشناسان اکتشافی روس 
گفت و خاطرنشان کرد: آنها در سالیان گذشته هم در ایران پروژه هایی را در 
زمینه اکتشافات معدنی ایران اجرا کردند و حالا پیش بینی می شود بیش تر از 
۱۰۰ نفر کارشناس روسی برای اکتشاف مواد معدنی به ایران وارد شوند و در 

قالب یک پیمانکار این پروژه را پیش ببرند.
رئیس سازمان زمین شناسی تصریح کرد: هر آنچه از مواد معدنی که در این 
پروژه کشف شود، در اختیار سازمان زمین شناسی و پس از آن در اختیار وزارت 
صنعت معدن تجارت قرار می گیرد. البته هنوز مشخص نیست چه ذخایری در 
این مناطق شناسایی می شود. شهیدی در گفت وگو با ایلنا خبر داد: سازمان 
زمین شناسی برای اکتشاف مناطقی که در اختیار دارد همکاری با چینی ها را 
هم در دستور کار قرار داده است البته این طرح هنوز در مراحل اولیه است و با 
قطعیت نمی توان درباره آن صحبت کرد، اما در صورت حصول توافق رویه کار 

با چینی ها همانند کار با روس هاست.

آگهی فقدان سند
 مالکیــت ســند مالکیــت شــش دانــگ یــک دســتگاه آپارتمــان واقــع در طبقــه اول بمســاحت ۸۷ مترمربــع پــاک 
۵ فرعــی از ۱۰۱-اصلــی واقــع در بخــش ۳۱ گیــان حــوزه ثبــت ملــک آســتارا بشــماره دفتــر امــاک الکترونیکــی

۱۳۹۸۲۰۳۱۸۰۱۰۰۰۱۴۰۶ تحــت شــماره چاپــی ۲۴۸۱۹۴ ســری ج ســال ۹۷ بنــام آقــای صابــر اســماعیلی . چوبــر صــادر 
گردیــده .اســت نامبــرده برابــر درخواســت الکترونیکــی شــماره ۱۴۰۲۶۲۶۵۴۲۲۰۰۰۰۷۴۹ - ۱۴۰۲.۸.۲۲ دفترخانه رســمی 
شــماره ۲۵۸ شــهر آســتارا اســتان گیــان منضــم بــه دو بــرگ شــهادت شــهود اعــام داشــته کــه اصــل ســند مالکیــت در 
یــد ایشــان بــوده و بعلــت اســباب کشــی مفقــود گردیــده و درخواســت صــدور ســند المثنــی را نمــوده اســت. لــذا مراتــب 
بــر اســاس مــاده ۱۲۰ آییــن نامــه اصاحــی قانــون ثبــت ،منتشــر چنانچــه هــر کــس اعــم از حقیقــی و یــا حقوقــی مدعــی 
حقــی و یــا وقــوع معاملــه بنفــع خویــش و یــا وجــود اســناد مالکیــت اولیــه نــزد خــود میباشــد از تاریــخ انتشــار ایــن آگهــی 
ظــرف مــدت ۱۰ روز میتوانــد اعتــراض خــود را کتبــاً بــا ارائــه اصــل ســند مالکیــت و یــا اصــل ســند معاملــه بــه ایــن اداره 

اعــام و رســید دریافــت نمایــد. در غیــر ایــن صــورت برابــر مقــررات جــاری ثبــت اقــدام خواهــد شــد.
شیرزاد عزیزی رئیس اداره ثبت اسناد و املاک آستارا 5425 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد 
سند رسمی

ــی  ــی و اراض ــت ثبت ــف وضعی ــن تکلی ــون تعیی ــه قان ــن نام ــاده ۱۳ آیی ــون و م ــاده ۳ قان ــوع م ــی موض اگه
ــات  ــورخ ۰۴/۰۶/۱۴۰۲هی ــماره ۱۴۰۲۶۰۳۲۶۰۰۱۰۰۰۸۴۹ م ــر رای ش ــمی براب ــند رس ــد س ــاختمان های فاق س
اول موضــوع قانــون تعییــن تکلیــف وضعیــت ثبتــی اراضــی و ســاختمان های فاقــد ســند رســمی مســتقر در واحــد 
ــم موســوی  ــم مری ــا معــارض متقاضــی خان ــه ب ــات مالکان ثبتــی حــوزه ثبــت ملــک همــدان ناحیــه یــک تصرف
فرزنــد ســید جــواد بــه شــماره شناســنامه ۲۰۷۲ صــادره از همــدان در شــش دانــگ عرصــه یــک قطعــه بــاغ بــه 
مســاحت ۹۲۸/۳۰ متــر مربــع قســمتی از پــاک ۵ اصلــی واقــع در حومــه بخــش یــک همــدان بــه نشــانی در مــراد 
بیــگ، بلــوار شــهید شمســی پــور، جنــب کوچــه گاب مالــک رســمی خــود متقاضــی می باشــد لــذا بــه منظــور 
اطــاع عمــوم مراتــب در دو نوبــت بــه فاصلــه ۱۵ روز آگهــی می شــود در صورتــی کــه اشــخاص نســبت بــه صــدور 
ســند مالکیــت متقاضــی اعتراضــی داشــته باشــند مــی تواننــد از تاریــخ انتشــار اولیــن آگهــی بــه مــدت دو مــاه 
اعتــراض خــود را بــه ایــن اداره تســلیم و پــس از اخــذ رســید ظــرف مــدت یــک مــاه از تاریــخ تســلیم اعتــراض 
دادخواســت خــود را بــه مراجــع قضایــی تقدیــم نماینــد بدهــی اســت در صــورت انقضــای مــدت مذکــور و عــدم 

وصــول اعتــراض طبــق مقــررات ســند مالکیــت صــادر خواهــد شــد.
 تاریخ انتشار نوبت اول ۱۴۰۲/۰۸/۲۸تاریخ انتشار نوبت دوم ۱۴۰۲/۰۹/۱۳ میم الف ۹۲۶
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آگهی تحدید حدود اختصاصی
تحدیــد حــدود ششــدانگ یــک قطعــه زمیــن مزروعــی تحــت پــاک ۷۷۵ فرعــی از ۲۷۴۴ اصلــی بخش ۳ شهرســتان 
ســنندج بــه مســاحت ۱۰۲۴ متــر مربــع کــه در تصــرف اداره /خانــم شــرافت درخشــان فرزنــد عبدالحمیــد را مســتند 
بــه مــواد ۱۴ و ۱۵ قانــون ثبــت در مورخــه ۱۴۰۲/۰۹/۲۰ راس ســاعت ۹ صبــح بــه عمــل خواهــد آمــد. لذا بدینوســیله 
از مجاوریــن و صاحبــان حقوقــی دعــوت مــی شــود کــه درســاعت تعییــن شــده فــوق در محــل حاضــر و در صورتیکــه 
اعتــراض بــه حــدود و یــا حقــوق ارتفاقــی داشــته باشــند از تاریــخ تنظیــم صــورت مجلــس تحدیــدی لغایــت ســی 
روز اعتــراض خــود را کتبــا و مســتقیما بــه ایــن اداره تســلیم نماینــد ضمنــا متذکــر مــی گــردد کــه برابــر مــاده ۸۶ 
آئیــن نامــه اصاحــی قانــون ثبــت معتــرض ظــرف یــک مــاه از تاریــخ تســلیم اعتــراض بــه ایــن اداره بایــد بــا مراجعــه 
بــه  دادگاه نســبت بــه تقدیــم دادخواســت اقــدام و گواهــی تقدیــم دادخواســت را بــه ایــن اداره ارائــه نمایــد. درغیــر 

اینصــورت بــا رعایــت مقــررات عملیــات ثبتــی ادامــه خواهــد یافــت.
تاریخ انتشار: ۱۴۰۲/۰۸/۲۸
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م الف / ۱۸۰۷
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